
Torpa Samfällighetsförening 2016-03-14 

Värmdö 

 

 

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Torpa Samfällighetsförening, 

måndagen den 14 mars 2016, kl. 19.30 – 21.00, Värmdö. 

 

Närvarande: Ella Rydell, Jens Ullström, Peter Brännström och Jonas Cohen. 

 

 

§ 1 Öppnande 

Öppnade ordförande Jonas Cohen sammanträdet.  

 

§ 2 Ekonomi 

Föreningens ekonomi är alltjämt mkt god och i kassan finns drygt 200 KKr . Vi väntar inte 

några ytterligare vinterväghållningsfakturor och därmed tycks dessa utgifter blivit litet lägre 

än budgeterat. 

 

Ella rapporterade om kontakter med ett flertal banker för att se om inlåningsvillkor som är bättre 

än nuvarande. Utbudet är dåligt men SBAB erbjuder 0,6 i ränta, utan bindningstid och med fria 

uttag. Styrelsen beslutade därför att placera 150 KKr på detta konto. Ella lämnade underlag för 

Jonas att underteckna och därefter tar Ella hand om den återstående handläggningen av 

placeringen i SBAB. 

 

§ 3 Stämmofrågor 

Gick styrelsen igenom årsredovisningen och meddelade Jonas att revisorn lämnat en ren 

revisorsrapport. 

 

Beslutades att föreslå fortsatt avsättning till underhållsfonden och göra avskrivning på 

marktillgångar. 

 

Kallelse med budgetförslag fastställdes och allt mtrl inför stämman i april är därmed klart för 

utskick. Detta ska ske senast den 11 april. 

 

Beslutades att Jonas tar kontakt med Per-Ulrik Johansson och säkerställer att vi kan 

genomföra årsmötet i WGCC:s lokaler. 

 

§ 5 Övriga frågor 

Diskuterade styrelsen kort om olika trafiksäkerhet (hastighetsbegränsningar, farthinder mm.) 

och beslutades att inkomma med skrivelse till Värmdö kommun ang. hastighetsbegränsning 

på Torpa- resp. Ekviksvägen. 

Vidare gick styrelsen igenom den aktuella medlemsförteckningen där två nya fastigheter ska 

införas (överenskommelse träffas mellan styrelsen och ägarna). 

 

Diskuterades även den eviga frågan om Löjviksvägens standard och föreslogs att Jens och 

Peter tillsammans med Lasse A på WGCC undersöker att som första åtgärd förbättra ytskicket 

genom ytterligare grus/singel. Därefter finns det anledning att tillsammans med expertis 

undersöka vilka mer långsiktiga alternativ som finns och vad dessa kan komma att kosta. 

 

Informerade Ella och Peter om den vattensamfällighet som bildats i Löjvik för att framöver 

kunna koppla in sig på kommunens VA-nät samt de diskussioner om olika lösningar som förs. 

 

§ 7 Nästa sammanträde 
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Inget datum för nytt sammanträde beslutades. 

 

§ 3 Avslutande 

Ordförande avslutade sammanträdet. 

 

 

 

 

Jonas Cohen, ordförande 

 

 

  


